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Zápisnica z riadneho zasadnutia Mestskej školskej rady (ďalej len MŠR) 
 

Dátum a čas: 9.12.2021 o 16:00 

Forma: online, MS Teams, pozvánky emailom 

Prítomní členovia MŠR: Mgr. Iveta Barková, Mgr. Lucia Nemečková, Ing. Ján Pullman, Ing. 

Tibor Németh 

Neprítomní členovia MŠR: Gabriela Vyskočová (ospravedlnená) 

Prítomní zástupcovia mesta Senec: Ing. Dušan Badinský, Mgr. Mária Chorváthová, JUDr. 

Mgr. Jana Glodžáková 

Prítomní pozvaní hostia: Gábor Klenovics (predseda RŠ pri MŠ s VJM), Mgr. Katarína 

Kováčová (predsedníčka RŠ pri MŠ Kysucká), Katarína Pešková (predsedníčka RŠ pri MŠ 

Košická), Mgr. Katarína Húsková (predsedníčka RŠ pri SZUŠ Renáty Madarászovej), Andrea 

Sásiková (predsedníčka RŠ pri SMŠ Primakids) 

 

Za zapisovateľku bola určená: Mgr. Iveta Barková. 

Predseda MŠR Ing. Ján Pullman skonštatoval, že MŠR nie je uznášaniaschopná, po návrhu Ing. 

Tibora Németha sa rada rozhodla pokračovať v zasadnutí a prejednať všetky kroky bez prijatia 

príslušných uznesení. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senec v 

šk. r. 2021/2022 (aktualizácia od poslednej predloženej informácie) - predkladá Útvar 

školstva a športu 

4a. Návrh rozpisu finančných prostriedkov poskytnutých školám a školským zariadeniam 

zriadeným na území obce z prostriedkov štátneho rozpočtu a materiálno-technickým 

podmienkam na činnosť škôl a školských zariadení zriadených mestom Senec na rok 2021 

(nepredložené v novembri 2020 a ani v marci 2021) - predkladá Útvar školstva a športu 

4b. Návrh rozpisu finančných prostriedkov poskytnutých školám a školským zariadeniam 

zriadeným na území obce z prostriedkov štátneho rozpočtu a materiálno-technickým 

podmienkam na činnosť škôl a školských zariadení zriadených mestom Senec na rok 2022 - 
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predkladá Útvar školstva a športu 

5a. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v školskom roku 2019/2020, ktorých zriaďovateľom je mesto Senec (nepredložené 

v novembri 2020 a ani v marci 2021) - predkladá Útvar školstva a športu 

5b. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v školskom roku 2020/2021, ktorých zriaďovateľom je mesto Senec - predkladá 

Útvar školstva a športu 

6. Koncepcia investičného rozvoja škôl a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je 

mesto Senec - predkladá Útvar školstva a športu 

7. Informácia o výsledkoch zápisov do škôl a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je 

mesto Senec - predkladá Útvar školstva a športu 

8. Ostatné návrhy, informácie a správy mesta Senec, ktoré zo zákona musia byť predložené 

MŠR na vyjadrenie - predkladá Útvar školstva a športu 

9. Rôzne, diskusia, záver 

 

K bodu 1: Otvorenie 

Predseda MŠR privítal na zasadnutí všetkých členov, primátora Mesta Senec Ing. Badinského, 

vedúcu Útvaru školstva a športu (ďalej len ÚŠaŠ) Mgr. Chorváthovú, metodičku  Útvaru 

školstva a športu JUDr., Mgr. Glodžákovú, pozvaných predsedov školských rád škôl 

a školských zariadení v meste Senec. 

 

K bodu 2: Kontrola uznesení 

Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia boli splnené. 

 

K bodu 3: Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Senec v šk. r. 2021/2022 (aktualizácia od poslednej predloženej informácie) 

Predseda MŠR konštatoval, že tento materiál nebol ÚŠaŠ dodaný, čiastkové informácie budú 

prednesené v bode č. 5a. 

 

K bodu 4a: Návrh rozpisu finančných prostriedkov poskytnutých školám a školským 

zariadeniam zriadeným na území obce z prostriedkov štátneho rozpočtu a materiálno-
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technickým podmienkam na činnosť škôl a školských zariadení zriadených mestom Senec 

na rok 2021 

Predseda MŠR konštatoval, že tieto správy neboli MŠR predložené ani na požiadanie na 

predchádzajúcich dvoch zasadnutiach MŠR. Návrh rozpočtu bol členom MŠR zaslaný formou 

odkazu na web stránku Mesta Senec. Predseda MŠR uviedol, že v uvedených tabuľkách nie je 

uvedená výška nenormatívnych prostriedkov pre školy a školské zariadenia.  

 

K bodu 4b: Návrh rozpisu finančných prostriedkov poskytnutých školám a školským 

zariadeniam zriadeným na území obce z prostriedkov štátneho rozpočtu a materiálno-

technickým podmienkam na činnosť škôl a školských zariadení zriadených mestom Senec 

na rok 2022 

Ing. Pullman sa zástupcov Mesta spýtal, či v rozpočte počítajú s poklesom podielovej dane 

o 400 000 € a či majú zabezpečené finančné prostriedky, na základe novelizácie zákona č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve..., ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení. 

Týmto zákonom majú aj súkromné a cirkevné školy a školské zariadenia dostávať od 1.1.2022 

100% finančných prostriedkov podľa jednotkového koeficientu, čo navýši mestský rozpočet 

o 200 000 €.  

Mgr. Chorváthová – uviedla, že všetky školy a školské zariadenia dostanú 100% príspevok, 

ktorý bude hradený vo výške 88% zo schváleného rozpočtu a 12% z finančnej rezervy. Mesto 

našlo prostriedky aj na výpadok podielových daní vo výške 400 000 €. Tieto úpravy rozpočtu 

sa budú riešiť na mestskom zastupiteľstve vo februári. 

Ing. Pullman upozornil, že jednotlivé rady škôl majú návrhy rozpočtov na svojich zasadnutiach 

prerokovať.  

JUDr. Glodžáková uviedla, že novelou zákona vzniká povinnosť uzatvoriť zmluvy medzi 

Mestom a súkromnými a cirkevnými školami a školskými zariadeniami.  

 

K bodu 5a: Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

a školských zariadení v školskom roku 2019/2020, ktorých zriaďovateľom je mesto Senec 

Správa nebola predložená. 

 

K bodu 5b: Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

a školských zariadení v školskom roku 2020/2021, ktorých zriaďovateľom je mesto Senec 
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Správu prezentovala JUDr. Glodžáková, správa má 80 strán a je súhrnom správ všetkých 

základných škôl, MŠ a ZUŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Senec. Podľa metodičky 

komunikuje ÚŠaŠ so školami pravidelne, školské rady fungujú výborne, niektoré správy 

obsahujú aj SWOT analýzy. Mesto ako zriaďovateľ vychádza v ústrety materiálnym 

a finančným potrebám škôl, školy sa zapájajú do projektov.  

Mgr. Chorváthová zmienila zapojenosť škôl do rôznych projektov a prípravu nových projektov, 

nekonkretizovala však, aké sú to projekty.  

Ing. Badinský spomenul, že  Mesto rieši v poslednej dobe najmä havarijné situácie na školách 

spojené s opotrebovaním ich infraštruktúry. 

Ing. Pullman uviedol, že Správa je vytvorená podľa už neplatnej vyhlášky, s. 12 -18 sú 

okopírované zo správy MŠ Fándlyho, text bol len upravený na všeobecné vyjadrenia pre všetky 

MŠ. Uviedol, že ak školské rady odporučia zriaďovateľovi schválenie Správy, táto musí byť 

zverejnená. Takisto uviedol, že správa o činnosti ZUŠ obsahuje dátumové nezrovnalosti vo veci 

volieb zástupcov rodičov, verí, že je to len chyba, pretože inak by uznesenia príslušnej rady 

školy (ďalej len RŠ) neboli platné.  Mnohé RŠ neuvádzajú na web sídlach školy svoju činnosť, 

viaceré správy MŠ boli urobené podľa neplatnej vyhlášky.  

Ing. Pullman sa spýtal zástupcov mesta, ako riešili informácie uvedené v správe, ktoré sa týkajú  

1/ konštatovania riaditeľa ZŠ JGT Mgr. Kásu, že nemá priestory na alokáciu detí do 1. ročníka 

pre školský rok 2022/23; 

2/ výsledkov prešetrovania podnetov rodičov na ŠSI (školská inšpekcia) na ZŠ Kysucká, či 

vôbec funguje RŠ na ZŠ Kysucká, pretože nemá zverejnené vôbec nič – žiadne správy, štatút, 

žiadnu činnosť. Podľa jeho informácií na ZŠ Kysucká sa nikto nevenuje deťom so ŠVVP, 

zamestnanci nespĺňajú kvalifikačné predpoklady a pýta sa, kde je chýbajúcich 15-25% žiakov, 

ktoré boli na ZŠ Kysucká zapísané do 1. ročníka, ale nenastúpili tam.  

Mgr. Chorváthová 

Ad ZŠ JGT a 1. ročník – komunikujú s riaditeľom školy, bude sa stavať nová škola, hľadajú 

sa alternatívy; 

Ad ZŠ Kysucká – bola nariadená finančná kontrola z Mesta Senec, kontrola je ukončená 

a výsledok bude predložený na zastupiteľstvo. Na základe kontroly pristúpi zriaďovateľ 

k opatreniam. Priebežne sa riešia aj výsledky správy z inšpekcie a podnety rodičov, žiadajú 

však písomné podnety. Vykonávajú sa kroky na zlepšenie situácie v škole. Rada školy funguje, 

má 7 členov, zo strany zriaďovateľa sa robia kroky aj týmto smerom. 



 
5 

 

Ing. Pullman  sa spýtal, koľko detí nebolo prijatých do MŠ, či má mesto informácie, či tieto 

deti chodia do iných neštátnych MŠ alebo či sú matky na predĺženej RD. Má mesto v pláne 

zriadiť novú MŠ, má Mesto podklady, či je potreba novej MŠ? 

Ing. Badinský uviedol, že Mesto nemá povinnosť zabezpečiť MŠ všetkým, zriaďovateľ si splnil 

povinnosť pre zabezpečenie povinnej predprimárnej výchovy. V nových investičných 

projektoch bude mesto žiadať výstavbu aj MŠ. Všetky MŠ sú vďaka nadstavbám aj zateplené 

a obnovené a ďalšie dve škôlky by sa dali ešte zväčšiť prístavbou.  

Ing. Pullman sa spýtal, či Mesto rieši problém elokovaného pracoviska MŠ Fándlyho 2 

v Hurbanovej Vsi, keďže už neplní funkciu elokovaného pracoviska pre senecké deti. Bude toto 

EP zrušené a ak áno, tak kedy? 

Mgr. Chorváthová potvrdila, že Mesto dalo obci návrh, aby MŠ prešla pod správu obce, 

prebieha komunikácia a k marcu sa pripravujú všetky podklady na vyradenie elokovaného 

pracoviska zo siete škôl a školských zariadení a jeho zaradenie pod obec Hurbanova Ves.  

Ing. Pullman uviedol, že zo zákona 596/2003 Z.z. vyplýva aj povinnosť obce viesť si evidenciu 

žiakov, ktorí si plnia povinnú školskú dochádzku v inej než spádovej obci podľa trvalého 

pobytu. Vedie si Mesto túto evidenciu? 

Ing. Badinský skonštatoval, že nevie, ako tento údaj zlepší výchovno-vzdelávací proces.  

JUDr. Glodžáková uviedla, že sa rieši evidencia detí 1. ročníka a predprimárneho vzdelávania. 

Do  1. roč. bolo zapísaných 280 detí, 20 detí nevedia identifikovať v žiadnych databázach 

a nevedia, kde si tieto deti plnia povinnú školskú dochádzku. 25 detí zo Senca chodí do ZŠ vo 

Veľkom Bieli, 50-60 detí chodí do iných ako seneckých škôl.  

Ing. Badinský uviedol, že to môže byť lepšou dopravnou dostupnosťou do V. Bielu a že niektorí 

rodičia prihlasujú deti do iných obvodov, ako majú trvalý pobyt. 

Mgr. Chorváthová zdôraznila, že sa musia brať do úvahy priestorové možnosti seneckých škôl. 

Veľa detí má dodatočne ešte odklad školskej dochádzky a nedá sa predpokladať počet takýchto 

detí, takže to mení plánované počty tried. Primárne sa nové triedy otvárajú na ZŠ Kysucká, kde 

sa však momentálne rieši súbor rôznych problémov. 

Mgr. Barková sa spýtala, ako bude Mesto riešiť problém detí so ŠVVP (špeciálne výchovno-

vzdelávacie potreby), či neuvažuje o väčšej podpore inkluzívnych tímov na školách, príp. 

o vytvorení spoločného inkluzívneho tímu pre viaceré školy.  

Mgr. Chorváthová odpovedala, že na všetkých ZŠ pracujú inkluzívne tímy na vysokej úrovni. 

Situáciu v MŠ budú monitorovať a ku koncu školského roka sa to bude riešiť.  
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Mgr. Barková sa spýtala, či to nie je príliš neskoro začať to riešiť na konci šk. roka, keď vedia, 

že situácia nie je dobrá a dištančné vzdelávanie prinieslo ďalšie problémy aj na ZŠ. 

JUDr. Glodžáková uviedla, že Mesto spolufinancuje na ZŠ 5 pedagogických asistentov, 

z požadovaných 27 úväzkov bol štátny príspevok potvrdený iba na 5 úväzkov. 

Mgr. Barková uviedla, že podľa jej skúseností je dobré 1 úväzok asistenta rozdeliť na 2 

polovičné úväzky, v takomto rozsahu je možné aj naplniť činnosťou pracovný úväzok, a tak sa 

dá zvýšiť počet asistentov pre deti, ktoré to potrebujú. Okrem toho sa školy môžu zapojiť do 

projektov financovaných z EÚ, ktorými sa dajú financovať podporné pracovné miesta 

v školách a inkluzívne tímy. 

K bodu 6: Koncepcia investičného rozvoja škôl a školských zariadení, ktorých 

zriaďovateľom je mesto Senec 

Bod bol preložený na budúce zasadnutie MŠR. 

 

K bodu 7: Informácia o výsledkoch zápisov do škôl a školských zariadení, ktorých 

zriaďovateľom je mesto Senec 

ÚŠaŠ poskytol informácie k zápisu. Ing. Pullman uviedol, že podľa zákona 596/2003 Z.z. má 

Mesto povinnosť vypracovať VZN aj o spádových oblastiach pre zápis do MŠ, nestačí už len 

doterajšie verejné oznámenie o obvodoch a spádových oblastiach MŠ. Navrhuje zvážiť 

jednotlivé spádové oblasti tak, aby zodpovedali potrebám nových sídelných oblastí.  

 

K bodu 8: Ostatné návrhy, informácie a správy mesta Senec, ktoré zo zákona musia byť 

predložené MŠR na vyjadrenie 

ÚŠaŠ k tomuto bodu nedodal žiadny návrh. 

Ing. Pullman  sa spýtal, ako je to so zaradením školskej jedálne na Kysuckej 14 do siete škôl 

a školských zariadení, ako prebieha tento proces, keďže prílohou žiadosti o zaradenie do siete 

má byť aj vyjadrenie MŠR. 

Mgr. Chorváthová uviedla, že situáciu konzultovali s ministerstvom školstva a keďže uvedená 

jedáleň je zaradená do siete a má súhlas Mesta, tak nie je potrebné vyjadrenie MŠR. Mestské 

zastupiteľstvo schválilo prenájom časti budovy od BSK, ktorý si zároveň požiadal o vyradenie 

jedálne zo siete. Jedáleň bude zaradená pod Mesto bez právnej subjektivity a bude fungovať 

ako organizačná jednotka pod Útvarom školstva a športu. Boli už uskutočnené všetky revízie, 

dodatok k zmluve je obojstranne podpísaný, sumarizujú sa všetky podklady, pripravuje sa VN 

a bude sa komunikovať so všetkými dotknutými subjektmi. Zamestnanci majú garantované 
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pracovné miesta, uvažuje sa aj o varení pre dôchodcov. Cudzí stravníci budú mať výšku stravy 

ako doteraz, réžia sa bude platiť za odobratú stravu a zatiaľ sa neuvažuje o fixnom poplatku za 

réžiu.  

 

K bodu 9: Rôzne, diskusia, záver 

Ing. Pullman na záver zhrnul základné otázky, ktoré ako predseda RŠ v MŠ na Fándlyho 2 

vníma: 

a/ ako zástupca zriaďovateľa v RŠ nemá informácie a chýba mu komunikácia so 

zriaďovateľom; 

b/ obec má s RŠ rokovať o zámeroch, má získavať stanoviská RŠ, čo tu tiež chýba; 

c/ ocenil, že pani Glodžáková zaslala radám škôl manuál, ako majú RŠ fungovať; 

d/ RŠ nezverejňujú zápisnice, nemajú plány činnosti, rodičia nemajú informácie, zápisnice 

z ustanovujúcich zasadnutí RŠ nemajú predpísané náležitosti, RŠ sú zriadené podpisom 

zriaďovateľa; štatút RŠ je schvaľovaný až na nasledujúcom zasadnutí RŠ po jej ustanovení, 

členovia RŠ majú byť zverejnení na web stránke školy; 

e/ chýba mu koncepcia a podpora práce s mládežou, žiacke školské rady sa od 1.1.2022 menia 

na školské parlamenty, preto navrhuje zriadiť v Senci mládežnícky parlament, ktorý by mohol 

participovať na verejnom živote; 

f/ chýba mu podpora aktivít pre dievčatá ; 

g/ chýba mu zo strany Mesta hodnotenie práce riaditeľov jednotlivých škôl, Mesto má 

zverejňovať a objektívne hodnotiť prácu riaditeľov škôl – rada školy má právo navrhnúť 

odvolať riaditeľa školy, ale má aj právo vedieť, ako riaditeľ pracuje a plní stanovené úlohy; 

Mgr. Nemečková podporila iniciatívu mládežníckeho parlamentu ako poradného orgánu Mesta, 

je to vhodná platforma na budovanie budúcich lídrov aj v komunálnej politike. 

Ing. Németh potvrdil, že zriaďovateľ by mal dôslednejšie delegovať členov do rád škôl, mnohí 

si neplnia povinnosti a nezúčastňujú sa zasadaní. Vyjadril vieru, že budúca MŠR bude 

vytvorená v súlade s platnou legislatívou a bude si plniť úlohu, pre ktorú je zriadená. 

Mgr. Barková uviedla, že Ing. Németh a ona sú jediní dvaja členovia, ktorí vykonávali činnosť 

v MŠR počas celého jej funkčného obdobia a vyjadrila ľútosť, že Mesto bránilo činnosti MŠR 

vyše roka, hoci sú v nej zástupcovia, ktorí sa školstvom zaoberajú a majú úprimný záujem 

o využitie svojich skúseností v prospech všetkých škôl v Senci. Dnešné zasadnutie je toho 

dôkazom. 
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Ing. Badinský povedal, že nemá problém s podporou mládežníckeho parlamentu, vyjadril 

nesúhlas s tým, že mládež v Senci nie je podporovaná, Mesto finančne veľmi podporuje šport 

a mládež má v Senci dosť príležitostí na mimoškolské aktivity.  

Mgr. Kováčová – predsedníčka RŠ pri MŠ Kysucká položila otázky Ing. Pullmanovi ohľadne 

komunikácie a fungovania MŠR vo vzťahu k RŠ v seneckých školách. Zástupcom mesta 

položila otázku, koľko MŠ je v Senci k 9.12. zatvorených.  

Ing. Badinský odpovedal, že ani jedna. K MŠ Kysucká, ktorá je zatvorená, uviedol, že škôlka 

bola zatvorená na žiadosť riaditeľky MŠ vzhľadom na vysokú chorobnosť personálu a Mesto 

už nebolo schopné zabezpečiť prevádzku.  

Mgr. Kováčová uviedla, že je to možno dôsledok aj tých nadstavieb škôlok, ktoré sú priveľké 

a potom sa nevie garantovať ich personálne zabezpečenie. Sama patrí ku kritickej infraštruktúre 

a vo štvrtok večer 9.12. rodičia ešte stále nemajú žiadnu informáciu, ako bude škôlka fungovať 

od pondelka 13.12.2021, Mesto komunikuje na poslednú chvíľu, má pocit, že rodičia sú hodení 

cez palubu a celkovo je komunikácia nedostatočná. 

Ing. Badinský sa ohradil voči týmto slovám, uviedol, že Mesto samotné nemá informácie, aký 

bude personálny stav v pondelok, berie za tento stav zodpovednosť a je ochotný znášať aj 

následky. 

Mgr. Kováčová uviedla, že mali rodičom podať pomocnú ruku, mesto malo mať pripravenú 

alternatívu, hľadať možnosti, ako škôlu otvoriť. Podľa jej informácií sa triedy v MŠ aj doteraz 

miešali. 

Ing. Pullman sa spýtal p. Chorváthovej, či riaditeľky škôlok zisťujú, koľko detí by malo 

výnimku z karantény (prekonali covid) a či by tie nemohli vytvoriť jednu skupinu, príp. 

vytvoriť vždy v pondelok jednu skupinu detí, ktoré by potom celý týždeň chodili do rovnakej 

skupiny. 

Mgr. Chorváthová -riaditeľky takéto informácie nezisťujú a miešanie skupín nie je povolené, 

nevie o tom, že by v škôlkach skupiny detí miešali. Ak majú rodičia takéto informácie, majú 

ich podať písomne na ÚŠaŠ.  

JUDr. Glodžáková – miešanie detí v triedach sa neodporúča. Navrhla Ing. Pullmanovi, aby 

navrhol vhodnú platformu pre zástupcov zriaďovateľa v radách škôl, kde by mohli spolu 

komunikovať a mali by prístup k informáciám.  

Ing. Pullman na záver poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí a vyjadril prianie, aby nová 

MŠR fungovala odborne a fundovane, poďakoval sa za príjemnú a odbornú debatu. 
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V Senci dňa 9. decembra 2021. 
 
Zápisnicu zapísala Mgr. Iveta Barková        podpis: ______________________________  
 
Zápisnicu overil: Ing. Tibor Németh            podpis: ______________________________ 
 
 
 
 
 
Predseda MŠR: Ing. Ján Pullman 

 


